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کسی بلد نبود راه اندازی کند

 VAR اتفاق عجیب درباره
ورزشگاه خرم آباد

چنـــد روز قبـــل بـــود که فدراســـیون 
فوتبـــال بـــه طور رســـمی اعـــام کرد 
بـــازی خیبـــر و ذوب آهن با اســـتفاده 
از تکنولـــوژی VAR برگزار می شـــود و 
در ایـــن خصـــوص اطاع رســـانی نیز 

انجام شـــد. 
تجهیزات مربوط به وی ای آر ساعاتی 
قبل از برگزاری بـــازی به خرم آباد هم 
رســـید اما در نهایت از آنها اســـتفاده 

 . نشد
فدراســـیون فوتبال شب قبل از بازی 
خیبر و ذوب آهـــن محموله VAR را از 
گمرک تحویـــل گرفت و ســـریعاً آن را 

به خرم آباد ارســـال کرد. 
پنجشـــنبه  روز   14 حوالـــی ســـاعت 
تجهیـــزات کمـــک داور ویدیویـــی به 
ورزشـــگاه تختـــی خرم آباد رســـید و با 
وجـــود اینکه انتظـــار می رفـــت بازی 
بـــا VAR برگزار شـــود، چنین اتفاقی 

نداد. خ  ر
 جالـــب اینکه قـــرار بود کمـــک داور 
ویدئویی این بازی موعـــود بنیادی فر 
داور الیت ایران باشـــد؛ بنیادی فر هم 
روز بـــازی خیبر و ذوب آهن خودش را 
از شـــهرکرد به خرم آباد رســـاند اما در 

نهایـــت حضـــور او بی فایده بود.
 ماجـــرا از این قرار بـــود که تیم داوری 
مســـابقه خیبـــر و ذوب آهـــن تـــاش 
زیادی برای راه انـــدازی VAR کردند؛ 
تجهیزات این تکنولـــوژی کاماً نو بود 
و از بســـته های جدید در آورده شـــد. 
در این خصـــوص مســـئولان برگزاری 
هم به کمـــک داوران رفتند تا بتوانند 
ایـــن سیســـتم را در اتـــاق مربوط به 
VAR راه اندازی کننـــد اما در نهایت 
از روشـــن کردن سیســـتم بازماندند 
تا بازی بـــدون کمـــک داور ویدیویی 

شود. برگزار 

حکیم، مدیر پروژه کمک داور ویدیویی در قاره آسیا:

اگرVARجعلیبود،فیفافوتبالایرانراتعلیقمیکرد

در فصل گذشـــته اشـــتباهات داوری باعث 
 VAR شد تا فدراســـیون برای ورود دستگاه
به کشـــور دست به کار شـــود و این اتفاق در 
فصل جـــاری رخ داد و چند بـــازی لیگ برتر 
با کمـــک داور ویدیویـــی برگزار می شـــود. 
در ایـــن بیـــن صحبت هایـــی در خصـــوص 
ایـــن سیســـتم مطرح شـــد که یکـــی از این 
 VAR صحبت ها جعلی بودن دســـتگاه های

در کشور است. 
عاوه بر این ای اف ســـی برای بـــازی ایران و 
قرقیزستان یک دســـتگاه به کشور وارد کرد 
و ایـــن موضوع باعث شـــد تا بحـــث جعلی 

بودن VAR دوباره مطرح شـــود. 
محســـن حکیم، مدیر پروژه VAR در ایران 

در خصـــوص ورود دســـتگاه کمـــک داور 
ویدیویـــی بـــه »ایـــران ورزشـــی« می گوید: 
»این کار AFC عرف اســـت و کنفدراســـیون 
فوتبـــال آســـیا بـــرای تمـــام بازی هـــای زیر 
آر خـــودش  ای  از دســـتگاه وی  نظـــرش 
اســـتفاده می کنـــد و این موضـــوع ربطی به 
جعلـــی بودن سیســـتم وی ای آر در کشـــور 

ما نـــدارد.
 در واقع این وی ای آر که ما از آن اســـتفاده 
می کنیـــم در دنیا هم از همیـــن کمک داور 
ویدیویی اســـتفاده می شـــود. تنها فرق وی 
ای آر در کشـــور ما نحوه کارگردانی آن است 
که در کشـــور مـــا بـــه صـــورت EDF پخش 

 » . می شود
او می افزایـــد: »بـــرای نشـــان دادن تصویـــر 
آهســـته در اســـتادیوم نیاز به اســـکوربورد 
مخصوصـــی اســـت کـــه ایـــن اســـکوربورد 
قیمـــت بالایـــی دارد. ســـال گذشـــته ما 13 
بـــازی بـــاVAR و بـــه صـــورت EDF برگـــزار 
کردیـــم. درحال حاضر در کشـــور عراق هم 
مســـابقات با کمک داور ویدیویی به صورت 

EDF برگـــزار می شـــود و هیـــچ تفاوتی بین 
VAR مـــا با کشـــورهای دیگر وجـــود ندارد و 
اینکـــه می گویند وی ای آر ما جعلی اســـت، 
درســـت نیســـت.« مدیـــر پـــروژه VAR در 
ایران صحبت هـــای خـــود را این گونه ادامه 
می دهد: »من افســـر ای اف ســـی در بخش 
نظارت روی VAR هســـتم و کنفدراســـیون 
آســـیا بـــه مـــن می گویـــد کـــه روی VAR در 
تمـــام بازی هـــای آســـیایی نظـــارت کنـــم. 
نمی توانیـــم خـــارج از پروتـــکل فیفـــا عمل 
کنیـــم و در صورتـــی کـــه این اتفـــاق بیفتد، 
فیفا فوتبال ما را تعلیق خواهد کرد. ای اف 
ســـی با شـــرکتی به نام )مدیا پـــرو( قرارداد 
ایـــن شـــرکت اســـپانیایی-پرتغالی  دارد و 
اســـت و آرم این شـــرکت به شـــبکه 3 صدا 
و ســـیما شـــباهت زیـــادی دارد و از این وی 
ای آر در تمـــام بازی ها اســـتفاده می کند.« 
حکیـــم می گوید: »ای اف ســـی مثـــاً برای 
برگـــزاری بـــازی ایران بـــا قرقیزســـتان تنها 
از وی ای آر خـــودش اســـتفاده می کنـــد و 
بـــرای فیلمبرداری این بازی از صدا و ســـیما 

می خواهـــد تـــا تمـــام دوربین هـــای HD را 
برای فیلمبرداری بیـــاورد. تفاوت پخش وی 
ای آر ما با کشـــورهای دیگر در دوربین های 
فیلمبرداری است و این به وی ای آر مربوط 
نمی شـــود. برای برگـــزاری یک بـــازی از 52 
دوربیـــن اســـتفاده می شـــود، دو دوربیـــن 
روی خـــط دروازه هـــا مســـتقر می شـــود که 
تشـــخیص دهند توپ از خط عبـــور کرده یا 
خیر و ما ایـــن تعداد دوربین را نداریم.« وی 
می افزایـــد: »تمام مســـابقات زیـــر نظر فیفا 
برگزار می شـــود و در واقع تمام اتفاقاتی که 
در یک بـــازی رخ می دهد را بایـــد به اطاع 
فیفا برســـانیم. ما برای برگـــزاری یک بازی 
بایـــد به فیفـــا بگوییم که مثاً ایـــن دیدار با 
چند دوربین برگزار می شـــود، در واقع باید 
از فیفـــا اجـــازه بگیریم در غیـــر این صورت 
جریمه خواهیم شـــد یا مثـــاً اگر صدا قطع 
می شـــود باید بـــه فیفا اطاع دهیـــم که در 
فـــان بـــازی به مـــدت چند دقیقـــه صدای 
بـــازی قطع شـــد. فیفا بـــا دقـــت روی تمام 

جزئیـــات نظـــارت می کند.«

روزهای خوب ستاره ایرانی لخ پوزنان 

قلی زاده خوشحال در لباس آبی
علی قلی زاده، ســـتاره ایرانی لخ پوزنان پس از روزها خبرســـازی که به خاطر بحث 
انتقالش به پرســـپولیس یا اســـتقال وجود داشـــت و در نهایت هـــم اعام کرد 
بـــا وجود تاش سرخ پوشـــان بـــرای حضورش در ایران نتوانســـت از باشـــگاه لخ 
پوزنان جدا شـــود، روز گذشـــته همراه بـــا کاروان تیمش برای انجـــام یک بازی به 
ســـفر رفت. تیم فوتبال لخ پوزنان دیشـــب در چهارچـــوب دیدارهای هفته هفتم 
لیگ استراکاســـا لهســـتان به مصاف تیم رده شـــانزدهمی اســـتال می یلتس رفت 
کـــه قلی زاده نیز بـــا وجود بحث انتقال به پرســـپولیس، همراه با کاروان تیمش ســـفر 
کرد. قلـــی زاده با توجه بـــه عملکـــردش در دو دیدار اخیرشـــان مقابل زاگلبیـــه و پوگون 
شـــچچین که نمایش درخشانی داشـــت و توانســـت یک پاس گل بدهد و یک گل به ثمر رساند، 
اجازه خروج از لخ پوزنان را به دســـت نیاورد و راهی پرســـپولیس نشـــد تـــا اکنون در اردوی تیمش حاضر باشـــد. وینگر 
ایرانـــی لخ پوزنان که در ایـــن فصل 6 بازی در لیگ استراکاســـا انجام داده و موفق به گلزنی و پاس گل شـــده، با روحیه 

بالایـــی همراه با کاروان تیمش به شـــهر می یلتس ســـفر کرد تـــا برای تیمش به میـــدان برود.

کعبی: سهراب تاج سر من است

رونالدو هم گفت بهترین است اما کسی مسخره اش نکرد
حســـین کعبی، مربی اســـتقال خوزســـتان و بازیکن ســـابق فوتبال ایران با 
اشـــاره به صحبت های ســـهراب بختیـــاری زاده در مـــورد بهتر بـــودن برخی از 
بازیکنان فوتبال ایران در پســـت حســـین کعبی گفت: » سهراب تاج سر من 
اســـت و رفیقم نیســـت، برادرم اســـت. او نظرش را داده و بـــه نظرش احترام 
می گـــذارم ولی مـــن روی نظـــرم هســـتم. دلیلی ندارد کـــه بخواهم کســـی را 
تحـــت تأثیر قرار دهـــم. در ذات من نیســـت که بخواهم به کســـی بی احترامی 
کنـــم اما من این همه زحمت کشـــیدم و نظـــرم این اســـت.« او صحبت هایش را 
این گونـــه ادامـــه داد: »رونالدو هم آمد گفـــت، من بهترین بازیکن جهان هســـتم اما 
کســـی مســـخره اش نکرد. صد درصد بهترین هســـتم و هر کســـی بخواهد می توانم اســـم 
بیـــاورم. مهـــدی مهدوی کیا و مجتبی محرمی دوســـتان خوب من هســـتند امـــا آقامهدی هافبک راســـت بوده و 
آقـــا مجتبـــی در دفاع چپ بـــازی می کرد. مـــن اصاً دنبال جنجال نیســـتم و اگر کســـی من را بشناســـد می داند 

که به کســـی بـــاج نخواهم داد.«

گزارش

محمد محمدی سدهی
خبرنگار

تأکید وزیر ورزش و جوانان در بازدید از ورزشگاه آزادی

کیفیت بازسازی را فدای سرعت نکنید
 

 
در شـــرایطی که همیشه ورزشـــگاه آزادی 
و  پرســـپولیس  تیم هـــای  از  میزبانـــی 
اســـتقال را در لیـــگ برتـــر و رقابت های 
آسیایی برعهده داشـــت، کار آماده سازی 
ایـــن ورزشـــگاه تاکنون به پایان نرســـیده 
اســـت. در این میان هرکدام از مسئولان 
فدراسیون در خصوص زمان آماده سازی 
این ورزشـــگاه صحبت می کننـــد با وجود 
ایـــن کمـــاکان نمی تـــوان در مـــورد زمان 

آماده شـــدن ورزشـــگاه آزادی بـــه صورت 
ایـــن بیـــن  قطعـــی صحبـــت کـــرد. در 
جلســـات مختلفی در خصوص بررســـی 
بازســـازی ورزشـــگاه آزادی برگزار می شود 
و مســـئولان مربوطـــه بازدیدهایی از این 
ورزشـــگاه دارنـــد. دیروز این اتفـــاق افتاد 
و جلسه بررســـی بازسازی ورزشگاه آزادی 
با حضور احمـــد دنیامالی وزیـــر ورزش و 
جوانـــان در محـــل ســـاختمان مدیریت 

این مجموعه ورزشـــی برگزار شـــد.
در این جلســـه که محمدرضـــا رحمانی، 
مدیرعامـــل هلدینـــگ تخصصـــی راه و 
شهرســـازی قـــرارگاه خاتم الانبیـــا)ص( و 

حســـین طا مدیرعامل شـــرکت توسعه 
و نگهـــداری اماکـــن ورزشـــی نیـــز حضور 
داشـــتند اقدامات صـــورت گرفتـــه برای 
اســـتادیوم  مقاوم ســـازی  و  بازســـازی 
فوتبـــال آزادی مورد بررســـی قرار گرفت. 
همچنیـــن مدیران شـــرکت های مشـــاور 
و قـــرارگاه ســـازندگی خاتم الانبیـــا)ص( 
نیـــز در این جلســـه توضیحاتـــی را درباره 
وضعیـــت فعلـــی ورزشـــگاه و همچنیـــن 
و  بازســـازی  بـــرای  تـــی  آ برنامه هـــای 
مقاوم ســـازی وزیـــر ورزش و جوانـــان 
ارائـــه کردنـــد. وزیـــر ورزش ضمن طرح 
سؤالاتی از پیمانکار و شرکت های مشاور 

در ایـــن جلســـه تأکید کـــرد: »بـــا وجود 
اینکه تکمیل بازســـازی این ورزشـــگاه در 
کوتاه تریـــن زمان بـــرای ما مهم اســـت، 
از کیفیـــت  ولـــی نمی خواهیـــم ذره ای 
بازســـازی کاســـته شـــود. مدنظر مـــا این 
اســـت که مراحل بازسازی و مقاوم سازی 
بـــا بهترین کیفیـــت انجام شـــود. تأکید 
مـــا بـــر گروه هـــای مشـــاور و پیمانـــکار 
ایـــن اســـت کـــه اقداماتـــی  مجموعـــه 
کـــه بـــرای بازســـازی انجـــام می شـــود بر 
اســـاس تازه تریـــن اســـتانداردهای روز 
دنیـــا و الزامـــات کنفدراســـیون فوتبـــال 
آســـیا صورت پذیرد.« دنیامالی همچنین 

در این جلســـه بر بازســـازی استخر آزادی 
و اســـتادیوم 12هـــزار نفـــری تأکیـــد کرد 
و اینکـــه در کنـــار بازســـازی ورزشـــگاه 
فوتبـــال ایـــن دو مجموعه نیـــز عملیات 
بازســـازی اش اجرایی شـــود. پس از این 

نشســـت و ارائه های انجـــام گرفته، وزیر 
ورزش و جوانـــان با حضور در اســـتادیوم 
فوتبـــال به صورت میدانـــی از بخش های 
مختلف درحال بازســـازی ورزشگاه آزادی 

بازدیـــد کرد.

تیم ملی فوتســـال ایران دیـــروز در دیداری 
تدارکاتی مقابل قزاقســـتان قـــرار گرفت و با 
نتیجه چهـــار بر یـــک مقابل میزبـــان خود 

خورد. شکست 
 تـــک گل ایـــران را حســـین طیبی بـــه ثمر 
رســـاند. شـــاگردان وحیـــد شمســـایی کـــه 
خود را بـــرای حضور در جـــام جهانی آماده 
می کننـــد، 11 شـــهریور یـــک بـــار دیگـــر بـــا 
قزاقســـتان دیـــدار خواهند کـــرد. تیم ملی 
ایران در جـــام جهانی با تیم های فرانســـه، 

ونزوئـــا و گواتمـــالا همگروه اســـت.
محمـــد ناظم الشـــریعه ســـرمربی پیشـــین 
تیم ملی فوتســـال ایران که ســـابقه هدایت 
تیم هـــای ملـــی عـــراق و کویـــت را هـــم در 
کارنامه دارد، در خصوص شـــرایط تیم های 
حاضـــر در جـــام جهانـــی گفـــت: »اینکـــه 
فوتســـال و به طور کلی ورزش در همه جای 
دنیا در حال پیشـــرفت است، یک حقیقت 
غیرقابـــل انـــکار اســـت و همـــه بـــرای بهتر 
شـــدن تاش می کنند. این پیشرفت راجع 
بـــه تیم های آســـیایی هم صـــدق می کند و 
در جام ملت های آســـیا شـــاهد پیشـــرفت 
فوتســـال آســـیا بودیم. تیم ملـــی ایران هم 
در هر صـــورت یک برند در فوتســـال جهان 

اســـت و تقریبـــاً همیشـــه در جـــام جهانی 
حضور داشـــته ایم که این مســـأله می تواند 

به ارتقای فوتســـال کشـــور کمـــک کند.«
وی ادامـــه داد: »در جـــام جهانـــی تیم های 
مطـــرح زیـــادی وجـــود دارد و ســـبک های 
مختلفـــی در ایـــن رشـــته اجرا می شـــود که 
می توانـــد به طـــور کلـــی مبتنی بـــر تکنیک 
یـــا تاکتیـــک باشـــد کـــه کشـــورهای اروپای 
شرقی مانند روسیه، صربستان، کرواسی و 
اوکراین بر اســـاس تمرکز روی آمادگی بدنی 
کار می کننـــد و بـــر همین اســـاس می توان 
پیشـــرفت هر کدام از تیم ها را مورد بررسی 
و ارزیابـــی قرار داد. یکـــی از تیم هایی که در 
جام جهانی 2۰24 پدیده مسابقات خواهد 

بـــود، تیـــم آفریقایـــی مراکـــش اســـت. در 
ســـال 2۰16 که ایران به مقام ســـوم رســـید، 
روســـیه تیم بســـیار منظمی بود و می شـــد 
از قبـــل از مســـابقات پیش بینـــی کـــرد که 
قرار اســـت اتفـــاق بزرگی را رقـــم بزند و این 
مسأله امســـال در خصوص مراکش صدق 

» . می کند
سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران در 
خصوص تیم ملی فرانســـه کـــه رقیب ایران 
در مرحله گروهی اســـت، گفت: »فرانســـه 
در چنـــد ســـال اخیـــر ســـرمایه گذاری های 
زیادی روی فوتســـال انجام داد و پیشـــرفت 
کـــرد. یـــک زمانـــی در اروپا فقـــط تیم های 
روســـیه، اســـپانیا، ایتالیـــا و پرتغـــال حرفی 

برای گفتن داشـــتند اما الان همه کشـــورها 
روی فوتســـال متمرکـــز شـــده اند. هلنـــد 
توانســـت دوبـــاره به جـــام جهانی برســـد و 
خوب کار می کند. فرانســـه هـــم تاش کرد 
لیگ خـــود را راه انـــدازی کند و بـــا توجه به 

بازیکنانی کـــه دارد، تیم خوبی اســـت.«
او ادامه داد: »فرانســـه این عقبه تکنیکی را 

ندارد و شـــاید با چند بازیکن از کشـــورهای 
مختلفـــی کـــه جمـــع کـــرده، بتواننـــد تیم 
خوبـــی داشـــته باشـــند اما طول می کشـــد 
که ساختارســـازی کند و این ساختارســـازی 
نتیجـــه بدهـــد. ســـاختار فوتســـال در این 
کشـــور هنوز بـــه ســـطح حرفه ای نرســـیده 

» . ست ا
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شکست هشدار دهنده قبل از جام جهانی

برای جنگیدن در دو جبهه

ح فوتبال لای منگنه چهار تیم مطر
ســـازمان لیگ فوتبال ایران برنامه برگـــزاری رقابت های 
هفتـــه چهـــارم تا دهـــم لیگ برتـــر فصل جـــاری را اعام 
کرد تـــا تیم های باشـــگاهی پـــس از برگـــزاری بازی های 
تیم ملی ایران مقابل قرقیزســـتان و امـــارات با برنامه ای 
فشرده روبه رو شـــوند. طبق این برنامه رقابت های لیگ 
برتر ایران از ۹ تا 23 شهریورماه 14۰3 تعطیل خواهد بود 
تا تیـــم ملی ایران بتوانـــد پانزدهم ماه جـــاری به مصاف 
قرقیزها در ورزشـــگاه فولادشـــهر اصفهان برود و سپس 
بـــرای برگـــزاری دومین دیـــدار خـــود در تاریخ بیســـتم 
شـــهریورماه در مرحله ســـوم انتخابی جام جهانی 2۰26 
راهی امارات شـــود. تیم های باشـــگاهی ایران سپس در 
بـــازه زمانی 46روزه باید 7بازی برگـــزار کنند که میانگین 
آن بـــرای هـــر تیـــم بایـــد 6 روز باشـــد امـــا ایـــن موضوع 
برای چهار تیم اســـتثنا اســـت. اســـتقال و پرسپولیس 
بـــه دلیل حضـــور در لیـــگ نخبگان آســـیا و ســـپاهان و 
تراکتـــور که نماینـــدگان ایـــران در لیگ قهرمانان آســـیا 
هســـتند در این مدت حداقـــل چهار بازی آســـیایی نیز 
برگـــزار خواهند کـــرد. در حقیقـــت نماینـــدگان فوتبال 
ایـــران بایـــد 11 بـــازی در یک مـــاه و نیم انجـــام دهند که 
فاصلـــه بین هر بـــازی را میانگیـــن 4 روز می کند. برنامه 
فشـــرده این دیدارها زمانـــی برای باشـــگاه های حاضر در 
لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان آســـیا پـــر از بیم و هراس 
می شـــود که آنها باید حداقل 6 ســـفر طولانـــی داخلی و 
خارجی داشـــته باشـــند. در حقیقت زمان ریکاوری برای 
تیم هایی نظیر پرســـپولیس و اســـتقال کمتر از سه روز 
خواهد بـــود که باید دید بدنســـازی آنهـــا در پیش فصل 
و همچنیـــن تعطیات پیش رو چه نتیجـــه ای را برای این 

تیم ها بـــه همراه خواهد داشـــت.

چمنیان: چرا با ۱۹ روز تمرین توقع 
قهرمانی دارید؟

 عبـــاس چمنیـــان، ســـرمربی تیـــم فوتبـــال نوجوانان 
کشـــورمان درباره ایســـتادن تیم فوتبال نوجوانان ایران 
در رتبـــه چهارم مســـابقات کشـــورهای آســـیای مرکزی 
)کافا(، گفـــت: »باید ببینیم چه کرده ایـــم و چه انتظاری 
داریم. پذیـــرش چنین مســـئولیتی )ســـرمربیگری تیم 
نوجوانـــان( در فاصله ســـه مـــاه تا رقابت هـــای انتخابی 
جام ملت های آســـیا یک چالش و ریســـک بـــزرگ بود. 
ســـایر تیم هـــا مدت هاســـت تـــاش می کننـــد امـــا تیم 
نوجوانـــان ایـــران در مجمـــوع 1۹ روز در اردو بـــود. چرا 
باید توقع داشـــته باشـــیم به راحتی و تحت هر شرایطی 
قهرمـــان شـــویم؟ باید نقـــاط ضعف و قـــوت خودمان را 

ارزیابـــی کنیم.«
 او بـــا بیـــان اینکه بایـــد به حریفـــان احترام گذاشـــت، 
تصریـــح کـــرد: »بازیکنـــان نیازمنـــد تجربـــه و اردوهـــای 
مســـتمر هســـتند تا توانایی خـــود را ارتقا بدهنـــد. ایران 
در دقیقه 4+۹۰ از ازبکستان گل خورد؛ وگرنه فینالیست 
می شـــدیم. فدراســـیون از من پرســـید در تورنمنت کافا 
شـــرکت کنیـــم یا خیـــر و مـــن گفتم بـــا غیبـــت در این 
تورنمنـــت، تجربه مهمی را از دســـت می دهیم. کســـب 
مقـــام در این بازی هـــا اهمیت نداشـــت. ایـــن تفکر که 
ایران حتماً باید قهرمان شـــود، ســـال ها پیش منســـوخ 

شـــده است.«
ســـرمربی تیم نوجوانان ایران با گایه از برخی انتقادات 
نســـبت به نوجوانان کشـــورمان عنوان کرد: »نمی توان 
صرفاً بـــه داشـــتن اســـتعداد اکتفـــا کـــرد و برنامه ریزی 
و اســـتمرار در برنامه هـــا اهمیـــت دارد. در لیـــگ برتـــر 
کـــه بازیکنـــان میلیـــاردی دو مـــاه تمرین می کننـــد و به 
بهتریـــن اردوهـــا می روند، مربیـــان می گوینـــد تیم ها تا 
هفته پنجـــم نوســـان دارند. آن وقـــت بـــا 1۹ روز تمرین 
انتظار بهتریـــن عملکرد را از بازیکنان 15 ســـاله دارند؟«  
چمنیـــان در مـــورد خطری که ســـامت بازیکنـــان تیم 
نوجوانـــان ایـــران را تهدید کـــرد، گفـــت: »ایرانیان آداب 
غذایی متفاوتی نســـبت به سایر کشـــورها دارند. قبل از 
دیـــدار اول، عائم بیمـــاری در چند نفـــر از بچه ها دیده 
شـــد و به تغذیه آنها مشـــکوک شـــدیم. این ویروس تب 
دنگـــی بود کـــه پخش شـــد و ترکمنســـتانی ها هم دچار 
این مشـــکل شـــدند. این ویـــروس در ایران هم شـــایع 
شـــده و بـــدن را تحلیل می بـــرد. بایـــد بـــه برنامه ریزی 
مناســـب فکر کنیم تا تیم های ملی کشـــورمان عملکرد 
بهتری داشـــته باشند. در انتخابی جام ملت های زیر 17 
ســـال آســـیا با تیم هایی قوی رقابت می کنیم. پیشنهاد 
کردیم در پایان شـــهریور، اردویی در قطر داشته باشیم و 
به مصاف عراق برویم که شـــبیه اردن و ســـوریه اســـت.«

خبر خوب مدیرکل استان تهران برای سرخابی ها

تختی تا ۲ هفته دیگر آماده است
 علـــی جوادی، مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان تهران 
درباره آخرین وضعیت تعهدات باشـــگاه های استقال 
و پرســـپولیس برای بازسازی ورزشـــگاه تختی تهران در 
برنامـــه ورزش و مردم، اظهار داشـــت: »اخیراً باشـــگاه 
پرســـپولیس یک کمـــک خیلـــی حداقلی انجـــام داد. 
البته آنها یکســـری مـــوارد در قبـــال میـــزان کمکی که 
می خواهنـــد انجـــام بدهند، داشـــتند، ولی مـــا گفتیم 
ایـــن هزینـــه را پرداخـــت کنیـــد تـــا مجموعـــه تختی را 
راه انـــدازی کنیـــم.« وی در مـــورد کمـــک مالـــی انجام 
شـــده ســـرخابی ها تصریح کـــرد: »پرســـپولیس ورود 
کـــرده، اســـتقال هم قول داده اســـت کـــه ورود کند.« 
مدیـــرکل ورزش و جوانان اســـتان تهـــران در خصوص 
آخریـــن وضعیت آماده ســـازی ورزشـــگاه تختـــی خاطر 
نشـــان کرد: »قبل از اینکه دو باشـــگاه پولـــی پرداخت 
کنند ما ۹5 درصد ورزشـــگاه را آمـــاده کردیم. یعنی آقای 
تاج از فدراســـیون و آقای رفعتی از سازمان لیگ آمدند 
و گفتند کارهایی که اداره ورزش و جوانان انجام داده و 
با توجه به اینکه پولی هم نداشـــته، واقعاً خوب است. 
ما واقعاً یک ورزشگاه ســـاختیم، چون هیچی نداشت. 
ما ســـکوها، چمن، صوت، نمایشـــگر، نور و... را آماده 
کردیم. هر کـــدام از اینها تقریباً 1۰ یا 12 ســـال خوابیده 
بودنـــد. ما همـــه آنها را تعویـــض کردیم. این ورزشـــگاه 
گیت و زیرســـاخت نداشت. من فکر می کنم، دو هفته 

دیگر ان شـــاءالله ورزشـــگاه آماده است.«
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